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Vragen SP over toegankelijkheid voor rolstoelgebruikers 
 
In de Gooi en Eembode van 25 oktober1 lezen we ‘Levensgevaarlijke route vol met kuilen en aflopende, 
veel te smalle trottoirs’. Het artikel gaat over Vincent Ohlrichs van de LFB die met zijn rolstoel de route 
van De Geus naar het station schouwt. Het blijkt een ontoegankelijke route. Naar aanleiding van de 
schouw, heeft de LFB ook een bijdrage aan de omgevingsvisie voor het Stationsgebied geschreven. 

1. Deelt het college met de SP de mening dat we streven naar een inclusieve samenleving en dat 
we, conform het VN-verdrag Handicap, de mobiliteit van mensen met een rolstoel moeten 
verbeteren? 

2. Het artikel gelezen hebbende, is het college van plan om samen met de LFB te kijken hoe de 
route tussen De Geus en het station toegankelijk kan worden gemaakt? (De bijdrage die de LFB 
heeft geschreven kan hierbij helpen). 

a. Zo ja, op welke termijn zal dit zijn? 
b. Zo nee, waarom niet? 

3. Is het college van plan om bij de nieuwe plannen voor de herontwikkeling van het 
Stationsgebied en de Spoorzone, samen met rolstoelgebruikers, te kijken hoe het 
Stationsgebied en de Spoorzone toegankelijk kan worden gemaakt voor iedereen? 

a. Zo nee, waarom niet? 
 
De kans dat er meer ontoegankelijke situaties zijn voor rolstoelgebruikers in Hilversum, achten wij groot. 

4. Zou het college, samen met rolstoelgebruikers, kunnen inventariseren welke plekken 
ontoegankelijk zijn voor rolstoelgebruikers? Bijvoorbeeld door middel van een meldpunt of 
door gebruik te maken van de (regionale) schouwgroep. 

5. Zou het college, in overleg met rolstoelgebruikers, een plan van aanpak kunnen opstellen om 
ontoegankelijke situaties voor rolstoelgebruikers aan te pakken? 

6. Zou het college bij toekomstige aanpassingen in het fysiek domein met rolstoelgebruikers in 
gesprek willen gaan om ontoegankelijke situaties te voorkomen? 

a. Zo ja, hoe gaat het college dit organiseren? 
b. Zo nee, waarom niet? 

 
Omgevingswet 
De SP verwacht dat bij de uitwerking van de Omgevingswet ruimte is om te werken aan toegankelijkheid 
voor iedereen. De SP pleit er dan ook voor dat er bij de implementatie van de Omgevingswet standaard 
getoetst gaat worden op toegankelijkheid. 

7. Deelt het college met de SP de mening dat toegankelijkheid een belangrijk speerpunt moet 
worden bij de implementatie van de Omgevingswet? 

8. Is het college van plan om bij de implementatie van de Omgevingswet standaard te gaan 
toetsen op toegankelijkheid? 

 
Projectmanager 
De SP heeft de laatste tijd meermaals aandacht gevraagd voor toegankelijkheid en inclusie. Zo vroegen 
we aandacht voor minder mobiele mensen die last hebben van het nieuwe fietsparkeerbeleid en voor 
een in- en uitstapservice bij stations Media Park en Sportpark. Ook testten we de blindengeleidelijnen, 
die op veel plekken verkeerd lopen en versperd worden door obstakels. Daarbij is het van belang om te 
kijken naar de toegankelijkheid van (openbare) voorzieningen. 
 

                                                           
1 Gooi en Eembode, ‘Levensgevaarlijke route vol met kuilen en aflopende, veel te smalle trottoirs’: 
https://paper.gooieneembode.nl/open/1a62327b/23a-121281-levensgevaarlijke-route-vol-met-kuilen-en-
aflopende-veel-te-smalle-trottoirs?mshare 
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Gezien het belang van het onderwerp, het streven naar een inclusieve samenleving en het vele werk op 
het gebied van toegankelijkheid wat er nu al ligt voor het college, lijkt het de SP van belang dat we een 
projectmanager inclusie aanstellen. Hiervoor heeft de SP al eerder gepleit. 

9. Is het college van plan een projectmanager inclusie aan te stellen? 
a. Zo ja, per wanneer? 
b. Zo nee, waarom niet? 
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